
Zápis ze zasedání Akademického senátu Fakulty informatiky 
konaného dne 30. 10. 2017 od 9:00 v místnosti B517 FI 

Přítomní členové senátu 

František Blahoudek, Ivana Černá, Vlastislav Dohnal, Michal Kozubek, Barbora Kozlíková, 
Lukáš Ručka, Jan Strejček, Vladimír Štill 

Omluveni 
Mojmír Křetínský 

Hosté 

Pavel Matula (proděkan pro bakalářské a magisterské studium), Simona Davidová (vedoucí 
studijního oddělení FI) 

Program 

1. Návrh delegáta za FI do Rady vysokých škol na období 2018-2020 
2. Různé 

K programu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

1. Návrh delegáta za FI do Rady vysokých škol na období 2018-2020 
Posledních několik funkčních období zastupuje FI v Radě vysokých škol doc. Popelínský a je 
ochotný ji zastupovat i nadále. Žádné jiné návrhy nezazněly. V tajném hlasování se pro podporu 
nominace doc. Popelínského vyjádřilo všech 8 přítomných senátorů. Nyní bude návrh 
postoupen AS MU, který deleguje členy RVŠ za celou MU. 

2. Různé 
Vlastislav Dohnal vznesl dotaz na plánované přesouvání zaměstnanců mezi katedrami v 
souvislosti s přejmenováním Katedry informačních technologii na Katedru strojového učení a 
zpracování dat. Jan Strejček uvedl, že podle informací z vedení by k přesunu mělo dojít od 1. 1. 
2018 a přesuny prý byly s jednotlivými dotčenými zaměstnanci projednány. Vlastislav Dohnal 
nicméně vyjádřil znepokojení nad nedostatkem informací v této oblasti. Jan Strejček a Vladimír 
Štill byli pověřeni, aby nejpozději na nejbližším kolegiu děkana (13. 11.) zjistili podrobnosti. 
Pokud by tyto informace nebyly dostačující, senát na své další zasedání pozve děkana a 
požádá jej o informace. 
 
 
 
Zapsal Vladimír Štill 
Dne 6. 11. 2017 schválil                                                   Jan Strejček, předseda AS FI 


